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کارت بلیت  هــای متــرو یکــی از 
پرمصرف ترین روش هــای پرداخت 
کرایه حمل ونقل عمومی هســتند که 
دائما در اتوبوس ها و شبکه مترو مورد 

استفاده مسافران قرار می گیرند. 
روال گذشته این بود که کارت ها 

تنها تا سقف 45هزار تومان شارژ 
می شــدند، اما بنا بود حداکثر 
ظرفیت ایــن کارت افزایش 
پیدا کند. در روز های گذشته 
خبری درباره ســقف شارژ 
شد  منتشــر  کارت بلیت ها 
که عنوان می شــود افزایش 

ظرفیت، اعمال نشده است.
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استقرار کمیته های مدیریت بحران در مرزها

علی نصیری، رئیس ســازمان پیشــگیری و مدیریــت بحران شــهر تهــران: از قرارگاه های مــرزی بازدید کردم. 
کمیته های مدیریت بحران در این قرارگاه ها مستقر شــده اند تا ایمنی زوار عتبات عالیات در مراسم اربعین 

حسینی تامین شود. 

اعزام ۵۵ هزار مسافر از تهران به مرزهای چهارگانه 
پوریا علیمردانی، مدیرعامل سازمان پایانه های مسافری شهر تهران: در ۵روز گذشته ۵۵هزار مسافر از تهران 
به مرزهای چهار گانه اعزام شدند. حجم سفرها با توجه به نزدیکی به روز اربعین افزایش یافته است؛ به گونه ای 
که تنها روز یکشنبه حدود ۱۲هزار مسافر از طریق پایانه های جنوب و غرب به مرزهای غربی کشور اعزام شدند.

افزایش خدمت رسانی به زائران
محمد امین توکلی زاده، رئیس ســتاد اربعین حسینی شهرداری تهران:در مراســم اربعین امسال شاهد رشد 
۵0درصدی حضور نیروهای مردمی داوطلب و افزایش 30درصدی خدمت رسانی به زائران هستیم. اتفاق مهم 

امسال این است که زیرساخت های پیش بینی شده برای خدمت رسانی به زائران در مرزها، ماندگار هستند.

تردد موتورهای برقی در محدوده طرح ترافیک
سید محمد آقامیری، رئیس کمیته عمران شورای شهر تهران: اگر بتوانیم بیش از ۱00هزار موتورسیکلت برقی 
وارد تهران کنیم و این موتورها تنها در مرکز شهر متمرکز شــوند، خوب است. با ورود این موتورها قوانینی را با 

پلیس راهور تنظیم خواهیم کرد که محدوده طرح ترافیک تنها برای تردد موتورهای برقی باشد.

گزارش کار امروز

مهم تریــن اقدامــات مدیریت شــهری،کف مناطــق رخ می دهد و 
همشــهری در پی مطالبه گری از شــهرداری های مناطق اســت تا 
مشخص شود هر منطقه در هر روز چه اقدامی انجام داده است.

منطقه 

۴۷0پیام شهروندی در نواحی ده گانه منطقه یک را مورد بررسی قرار 1
دادم. این پیام ها با موضوعات مختلف خدمات شــهری، عمرانی و 
ترافیکی توســط اکیپ اجرایــی ســامانه مدیریت شــهری و نظارت 

همگانی ۱3۷پلاس مورد رسیدگی و رفع قرار گرفت.

سیدمهدی صباغ

منطقه 

صبح چهارشنبه در پنجمین ملاقات مردمی عضو شورای اسلامی 9
شهر تهران در منطقه۹ شــرکت کردم. آقای حبیب کاشانی در این 
نشست با شهروندان دیدار کردند و مشکلات آنها با حضور برخی از 

کارکنان شهرداری منطقه مورد بررسی قرار گرفت.

محمدرحیم مرتضوی

منطقه 

در  جلسه پروژه هاي اولويت دار شهر تهران با حضور شهردار تهران شركت ۵
كردم و پيشرفت پروژه دره فرحزاد مورد بررسي قرار گرفت و دستور داده 

شد تا در دهه فجر فاز اول آن افتتاح شود و مورد بهره برداری قرار بگیرد.

احسان شریفی

منطقه 

جلسه کمیته درآمد منطقه را برگزار کردم و قرار شد که این کمیته، 12
بانک اطلاعاتی از درآمدهای پایدار، پرونده های ماده ۵ و موضوعات 

مشمول بند 3 را در اولویت حوزه شهری و درآمدی قرار دهد.

وحید رضا انارکی محمدی

منطقه 

در جلســه ای که برای بررســی آخرین وضعیت پروژه های عمرانی با 18
حضور معاونان و نماینده های شرکت ها و نمایندگان دستگاه های 
خدمت رسان برگزار شــد، شــرکت کردم و برای تســریع روند اتمام 

پروژه ها تأکید شد.

محمد جواد خسروی

منطقه 

در ادامه حضور و بازدید مدیران ارشد شهرداری تهران از گذرگاه مرزی 3
چذابه، همراه با مهندس حسین نظری رئیس کمیته خدمات شهری 
ستاد اربعین کشــور، حلیا حســینی مدیرکل محیط زیســت و توسعه 
پایدار، زنگیشه دبیر کمیته خدمات شهری ستاد اربعین فعالیت ها و 

نحوه خدمات رسانی به زائران حسینی بازدید کردم.

حمید جوانی

منطقه 

در راستای طرح ساماندهی مشاغل و اصناف مختلف تمامیت خواه 11
و رفع مزاحمت ناشــی از فعالیت این واحدها، دســتور دادم تا یک 
واحد صنفی در خیابان وحدت اسلامی پلمب شود، پیش از این نیز 

۲۲واحد صنفی دیگر پلمب شده  بودند.

سید محمد موسوی

منطقه 

در راســتای رســیدگی به مشــکلات محلات ۹ گانه، بــا اهالی محله 16
علی آباد در مســجد صاحب الزمان)عــج( دیدار کردم و شــهروندان 
درخواســت ها و مشکلاتشــان را مطــرح کردند و معاونــان مربوطه 

قول پیگیری دادند.

محمدامین سالاری پور

منطقه 

در جلسه شورای معاونان منطقه شرکت کردم و درخصوص مسائل 7
منطقه بحث و گفت وگو انجام شد و تصمیم هایی در جهت بهبود 

امور صورت گرفت.

نصرالله آبادیان

منطقه 

جلسه هم اندیشی درخصوص اجرای مؤثر طرح تحول نگهداشت 14
شهر با حضور روسای ادارات تخصصی و شهرداران نواحی داشتم و 

مشکلات احصا و نحوه رفع موانع در دستور کار قرار گرفت.

امیر یزدی

منطقه 

به مناسبت هفته پزشک با رئیس بیمارستان هفتم تیر دیدار کردم 20
و ضمن تبریک این ایام با تعدادی از کادر درمان گفت وگو کردم.

رضا شنگی

منطقه 

روز گذشــته مراســم بدرقه دومین کاروان خادمین حسینی به مرز 2
زرباطیه برگزار شد و در این مراسم حضور داشتم تا ۹0نفر از خادمین 

را راهی مرز کنیم.

مهدی صالحی

منطقه 

طی برگزاری جلسه ای در قرارگاه طریق الحسین)ع(، هماهنگی های 10
لازم بیــن بخش هــای مختلف بــرای خدمت رســانی بهتر بــه زائران 

اربعین حسینی انجام دادم.

مهدی اخ الصنایع

منطقه 

در جلسه کارگروه قرارگاه شهر کربلا با حضور شهردار کربلا شرکت 6
کردم که در آن درباره چگونگی عملکرد قرارگاه بحث و گفت وگو شد. 

همچنین از صحن عقیله در شهر کربلا بازدید کردیم.

مرتضی روحانی

منطقه 

در جلســه ای با حضور مدیرعامل ســازمان مدیریت حمل ونقل بار 13
و پایانه های مســافری شــهر تهران، مــوارد مرتبط با پایانه شــرق در 
منطقه را بررسی و درخصوص تسریع در امور مرتبط با مسائل این 

پروژه بحث و تبادل نظر کردیم.

محمد هادی علی احمدی

منطقه 

در نشست شــورای معاونان و مدیران منطقه شــرکت کردم و در این 19
جلسه 3معاون خدمات شهری و محیط زیست، برنامه ریزی و توسعه 

سرمایه انسانی و حمل ونقل و ترافیک، تودیع و معارفه شدند.

تورج فرهادی

منطقه 

روز گذشــته در جلســه هم اندیشــی رفع ســد معبر مشــاغل ســیار و 4
بی کانون در ناحیه 6 حضور داشتم و درخصوص رفع معضل سد معبر 

و ساماندهی آن، بحث و تبادل نظر و راهکارهای جدید بررسی شد.

علی اصغر کمالی زاده

منطقه 

17
رضا سیفی

منطقه 

جلسه شورای عملیاتی توسعه مدیریت شهرداری منطقه۸ برگزار و 8
درباره موضوعات مطرح شده، تصمیم گیری کردم.

فاطمه تنهایی

منطقه 

عملیات تامین روشــنایی ۹ بوســتان  منطقــه را به پایان رســاندیم. 1۵
با اجرای این پروژه ضمن زیباســازی و تأمین روشــنایی بوستان ها، 
شــهروندان می توانند از جلوه بصری زیبا و مطلوب ســیمای شبانه 

منطقه بهره مند شوند.

محمد شیری

منطقه 

دیروز با حضور در قرارگاه شهر کوفه، از روند خدمات رسانی به زائران 21
اربعین حســینی در شــهر و مســجد کوفه بازدید و نــکات لازم برای 

بهبود خدمت به زائران اباعبدالله)ع( را گوشزد کردم.

رضا پوریافر

منطقه 

به همت همکاران پرتلاشم در پایانه مرزی خسروی، خدمات رسانی 22
۱00کیلومتری محور راه کربلا از قصر شیرین تا مرز خسروی و پایانه 
مرزی منذریه در خاک عراق به صورت شبانه روزی انجام می شود و 

در این خصوص هماهنگی های  لازم را انجام دادم.

مسعود نصرتی

بررسی مطالبات اعضای شورای شهر از شهرداری
در ادامه جلسه روز گذشــته، اعضای پارلمان شهری 
تذکرات مهمی را نسبت به شــهرداری تهران مطرح 
کردند، اعتراضات شــهروندان به آلودگی های صوتی 
ساخت وســازها موضوعی بود که رئیس کمیسیون 
معماری و شهرســازی آن را در جلســه عنوان کرد و 
خزانه دار شورای شهر نیز برلزوم به روزرسانی 6ملک 
واگذار شده شــهرداری تهران تأکید کرد همچنین 
رئیس کمیته شــفافیت شــورای شــهر نیز بر ارائه 
برنامه های اجرایی از سوی شهرداری برای مهار تورم و 

رشد تولید نکاتی را  مطرح کرد.
مهدی عباسی، رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی 
شــورای شــهر تهران آلودگی های صوتی ناشــی از 
ساخت  وســاز را علت نیمی از تماس های تهرانی ها به 
سامانه 137پلاس دانست و گفت: موضوعاتی همچون 
آلودگی صوتی ناشی از ساخت وســاز مسکونی، سد 

معبر ساخت وساز مسکونی و ایمن سازی  ساخت وساز 
و تخریب مسکونی مورد شــکایت و گله مردم بوده و 
۵1درصد این پیام ها مربوط به آلودگی های صوتی بوده 
است.در فروردین ماه ســال1۴۰۰ ابلاغیه ای مرتبط 
با این موضوع صورت گرفته که نیاز اســت بار دیگر از 
شهرداری تهران درخواست کنم موارد این ابلاغیه را 

مدنظر ویژه قرار دهند.
به دنبــال آن، احمدصادقی رئیس کمیته شــفافیت 
شورای شهر در تذکری به عدم ارائه برنامه های اجرایی 
از سوی شهرداری برای مهار تورم و رشد تولید اشاره 
کرد و گفت: شــهرداری باید در 6 حــوزه فرهنگی و 
اجتماعی، خدمات شــهری و محیط زیست، ایمنی و 
مدیریت بحران، هوشمند سازی ، شهرسازی و معماری 
و حمل ونقل و ترافیک پس از یک ماه از تصویب، برنامه 
خود را ارائه می کرد اما در ۴ ماه گذشته و برنامه ای ارائه 

نشده است.

در این باره مجید باقری، معاون برنامه ریزی، توســعه 
سرمایه انسانی و امور شــوراهای شهرداری تهران به 
همشهری می گوید:تذکر آقای صادقی مربوط به تهیه 
لایحه مرتبط با شعار ســال که در بحث تورم و رشد 
تولید است مربوط می شود که این لایحه به دلیل اینکه 
جدید بوده و سابقه نداشته زمان بر شد، درحال حاضر 
لایحه آماده اســت و به زودی به صحن شورای شهر 

تهران جهت بررسی ارسال خواهد شد.
همچنین حبیب کاشــانی، خزانه دار شــورای شهر 
تهران در تذکر پیش از دســتور خود بــا اعلام اینکه 
شــهرداری برای تعیین تکلیف 6ملک باید براساس 
قیمت کارشناسی روز بابت تسویه بدهی بانک اقدام 
کند، گفت:در 2 ملــک، هزارو۸۰۰ میلیــارد تومان 
افزایش قیمت را شاهد بودیم که می تواند آورده ای برای 
شهرداری باشد؛ خواهش می کنیم براساس اصلاحات 

مورد نظر فرمانداری این واگذاری صورت بگیرد.

600 اتوبوس  جدید  در خیابان های تهران 
روز گذشته رئیس شورای شهر تهران از ورود 6۰۰ اتوبوس جدید تولید داخلی به ناوگان اتوبوسرانی خبر داد

یکصدوهفتادوچهارمین جلسه شورای شهر تهران روز گذشته با یک خبر خوش اتوبوسی 
برای تهرانی ها آغاز شد. دیروز رئیس شورای شهر، با حضور در جمع خبرنگاران از تحویل 
اتوبوس های جدید به پایتخت توسط وزارت کشور خبر داد و گفت که شهرداری هزینه بیش از 
۶۰۰ اتوبوس را پرداخت کرده که قرار شده پس از اربعین این اتوبوس ها به ناوگان تهران اضافه 
شود. اتوبوس های تولید داخلی که می توان گفت اواخر شهریور به تهران می آیند، می توانند 
جان تازه ای به ناوگان حمل ونقل عمومی فرســوده و قدیمی تهران بدهد.وضعیت ناوگان 
حمل ونقل عمومی به خصوص اتوبوسرانی در شرایطی قرار گرفته که ورود هر تعداد اتوبوس 
می تواند جبران عقب ماندگی های گذشته باشــد؛ همچنین چمران با اشاره به اضافه شدن 
اتوبوس های داخلی به تهران برای مهرماه بیان کرد که روز دوشنبه 2 اتوبوس ساز را دیدیم 
و یک نفر از آنها از ساخت ۳۰اتوبوس خبر داد؛ بعید می دانیم تعداد اتوبوس ها از ۱۰۰دستگاه 
بگذرد. او افزود: علاوه بر این اتوبوس های اورهال شده نیز هر موقع که آماده شود بلافاصله 

وارد خطوط خواهند شد.

قبله تهران، آماده استقبال از جاماندگان اربعین
بیش از بیش از 13۰۰13۰۰موکب در مراسم جاماندگان اربعین برپا می شودموکب در مراسم جاماندگان اربعین برپا می شود

پیاده روی در مسیر ۱4کیلومتری
بیش از یک دهه از شــکل گیری خودجوش و 
مردمی آیین پیاده روی زائران جامانده اربعین 
در تهران می گذرد و هر ساله این آیین مذهبی، 
رونق بیشــتری می گیرد و امسال این مراسم 
با عبارت »لشــکر حســین)ع(« پس از نماز 
صبح با قرائـت زیارت شریف اربعین از میدان 
آیینی امام حسین)ع( به سمت حرم حضرت 

عبدالعظیم حسنی)ع( آغاز می شود. 

موکب ویژه خردسالان
در موکب ها علاوه بر توزیع نذورات، 
برنامه های مختلف فرهنگی و هنری 
هم اجرا می شــوند. موکب حضرت 
ام البنین)س( بــرای ارائه خدمات 
به مادران دارای فرزند خردســال 
پیش بینی  شده اســت. این موکب 
توســط بانوان داوطلــب مردمی 
راه اندازی شده و خدمت رسانی هم 
توســط خواهران صورت می گیرد. 
در این مراســم خدمات پزشکی و 
ســلامت محور هم پیش بینی  شده 
که نهادهــای مربوطــه در این امر 

خدمت رسانی می کنند.

استراحتگاه برای دلدادگان
در محدوده حرم حضــرت عبدالعظیم 
حسنی)ع( برای جلوگیری از ازدحام در 
فضای داخلی حرم مطهر، در اطراف حرم 
موکب ها و استراحتگاه هایی در قسمت 
جنوبی و موکب هایی در شــرق و غرب 
حرم مطهر درنظر گرفته شده است. در 
داخل حرم هم برنامه عزاداری و قرائت 

اربعین اجرا می شود.

مترو رایگان است
در بحــث حمل ونقــل، رایزنی هــا با 
شــرکت های متــرو، تاکســیرانی و 
اتوبوســرانی برای تســریع و تسهیل 
جابه جایی شــهروندان، انجام شــده 
است. در مسیر راهپیمایی ۵ پارکینگ 
و توقفگاه تاکسی و اتوبوس پیش بینی  
شــده و ایســتگاه های مترو در مسیر 
پیاده روی از ابتدا تا انتهای روز اربعین به 
 صورت رایگان در خدمت زائران خواهد 
بود. برای رفاه ســاکنان اطراف مسیر 
پیاده روی، مسیرهای جایگزین تعیین 
شده که توسط پلیس راهور در روزهای 

آتی اطلاع رسانی  خواهد شد.

جزئیات اماکن روی سامانه
در طــول مســیر، مکان هایــی بــرای 
استقرار نیروهای آتش نشانی، اورژانس 
و پلیس تهــران، اختصاص  داده  شــده 
اســت. همچنین برای دسترسی راحت 
زائران بــه امکانات رفاهــی و موکب ها 
در مسیر، ســامانه  متمرکزی راه اندازی 
شده و شــهروندان می توانند فهرست و 
جزئیات این اماکن و مراکز را در نشانی 
map.farhangsara.ir مشــاهده 
کنند. همچنین سامانه تلفنی 1۸37 از 
ساعت ۸ تا 17 و روز اربعین از ساعت 6 
تا 2۰ پاسخگوی شهروندان درخصوص 

جزئیات برنامه راهپیمایی خواهد بود.

برخی از افراد و اعضای وابسته به جریان های حزبی، سیاسی 
و مدیران سابق شــهری در دوره پنجم، حادثه تلخ ریزش 
آوار در جریان تخریب ساخت و ســازهای غیرمجاز و ناایمن 
خلازیر را دســتاویز و بهانه کردند تا عملکرد، صلاحیت و 
توانایی شهرداری تهران را زیر ســؤال ببرند و در یک جمله 
حملات رســانه ای همه جانبه ای از صفحات مجازی گرفته 
تا روزنامه های حزبی علیه مدیریت شهری تدارک دیدند تا 
مسئولیت جان باختن ۵نفر در این حادثه ازجمله 2پرسنل 
شــهرداری تهران و 2نیروی پلیس را مســتقیما بر گردن 
شهرداری تهران بیندازند.گر چه شــهرداری از اتفاق پیش 
آمده شانه خالی نکرد ولی در این شرایط، خبر صدور حکم 
پرونده حادثه مرکز ســینا اطهر دوباره همه را به یاد حادثه 
تلخ 1۰تیر ماه ســال 1399انداخت. حوالی ساعت 21 آن 
روز انفجاری در مرکز جراحی محدود سینای مهر شمیران 
)سینا اطهر( واقع در خیابان شریعتی تهران رخ داد که باعث 
جان باختن 1۵زن و ۴مرد شد. اکثر جان باختگان و مصدومان 
این حادثه در اتاق های عمل جراحی طبقات چهارم یا پنجم 
این مرکز درمانی حضور داشــتند. هرچند از منظر دینی و 
انسانی حتی حفظ جان یک انسان هم مهم است و خداوند در 
آیه 32سوره مبارکه مائده می فرماید: »هر کس جان احدی 
را نجات دهد، مانند آن است که جان همه مردم را نجات داده 
است«، اما کسانی با رسم و شیوه مدیریتی خودشان و کوتاهی 
و ترک فعل در برخورد با ســاختمان های ناایمن، فقط در 
یک مورد باعث جان باختن 19انسان شدند. این ساختمان 
مسکونی بود، اما به عنوان درمانی مورد بهره برداری قرار گرفت. 
برخی از نمایندگان مجلس اما در همان زمان خبر از تخلف 
شهرداری وقت دادند و اعلام کردند در حادثه  کلینیک سینا 
اطهر پای تخلف ساختمانی در میان است. سید نظام الدین 
موســوی، نماینده مجلس گفته بود که متأســفانه در این 
سانحه باز هم پای تخلف ساختمانی در میان است. ساختمان 
مســکونی بوده، اما آن را تبدیل به کلینیک کرده اند؛ فلذا 
سیستم برق، کشش نداشته و دچار ایراد و موجب بروز سانحه 
شده است.در همان زمان اعلام شد که 7نفر به هیأت رسیدگی 
به تخلفات اداری شهرداری و 3 نفر نیز به هیأت رسیدگی به 
تخلفات نهاد ریاست جمهوری معرفی شدند که یکی از معاونان 
شهردار تهران از ســوی هیأت رسیدگی به تخلفات نهاد به 

انفصال دائم از خدمات دولتی محکوم شده است.
در جریان رسیدگی به پرونده ســینااطهر در شعبه 1۰۵۸ 
دادگاه کارکنان دولت که 31متهم داشــت و اتهامشان هم 

تسبیب در قتل شبه عمد بود، براساس حکم صادره هرکدام از 
متهمان درصدی مقصر شناخته شده و نسبت به میزان قصور 
به پرداخت دیه و تعدادی از این متهمان به حبس هایی از یک 
سال و 6 ماه تا 3سال محکوم شــدند. براساس حکم صادره 
در کنار وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، دانشگاه 
علوم پزشکی دولت دوازدهم و شهرداری منطقه در دوره قبلی 
مدیریت شهری نیز مقصر شناخته شده و به پرداخت دیه در 

حق اولیای دم و جریمه نقدی محکوم شدند.
همچنین ۴نفر از متهمان که در معاونت شــهرداری سابق 
تهران بودند، علاوه بر جریمه نقــدی در مجازات تکمیلی 
باید یک مقاله تحقیقی ارائه دهند تا حادثه رخ داده در این 
کلینیک آسیب شناسی شود؛ حتی در بین محکومان سازمان 
آتش نشانی وقت هم به چشم می خورد که به پرداخت جریمه 
محکوم شده است و 2 نفر از مســئولان آتش نشانی علاوه 
بر پرداخت جریمه نقدی باید یک مقالــه تحقیقی همراه 
مستندات و فیلم تهیه کرده و به شعبه اجرای احکام ارسال 
کنند.احکام صادر شده نشان می دهد که شهرداری سابق 
در بخش های مختلف آن به میزان و انــدازه ای در وقوع آن 
حادثه تلخ دخیل بوده و قدرالسهم دارد. بزرگ ترین تقصیر 
هم بر گردن کسانی است که در تمام آن ۴سال حکمرانی بر 
شهر تهران در بهترین تعبیر ممکن، عافیت طلبی کرده و در 
بحث ساختمان های ناایمن ورود نکردند یا دست کم ورود 
جدی نداشــتند. نگاهی به موضوع ساختمان های ناایمن و 
غیرمجاز در مدیریت پنجم شهری، نشان می دهد که برخورد 
با این موارد در اکثر مواقع، از ارسال اخطار فراتر نرفته است! 
در نقطه مقابل، شهرداری تهران در این دوره را داریم که با 
وجود تقدیم ۴شهید در راه اجرای قانون و صیانت از جان مردم 
و هجمه های  رسانه ای پرشمار داخلی و خارجی، نه تنها یک 
قدم پا پس نگذاشته است که پرقدرت تر از قبل در این مسیر 
گام برمی دارد تا در آینده شــاهد وقوع اتفاقات تلخی مانند 
ســینااطهر و جان باختن ده ها و صدها نفر از شهروندان در 
جریان حوادث و بلایای طبیعی و غیرطبیعی ازجمله زلزله 
نباشیم. شهرداری تهران در این مسیر سخت و پرچالش و 
ناهموار بدون ترس و توجه به نام و موقعیت ساختمان و سازه 
غیرمجاز و ناایمن فقط قانون را جاری و ساری می کند، حالا 
می خواهد پالادیوم لاکچری در منطقه یک باشد یا علاءالدین 
و شانزه لیزه شلوغ و پررفت وآمد در مرکز پایتخت یا خانه های 

سست و ناایمن خلازیر در جنوب شهر! 

تغییرات جدید در نامگذاری 
برخی از معابر پایتخت

دستور جلســه روز گذشــته اعضای شورای شهر، 
نامگذاری جدیــد در معابر تهران بــود که کمیته 
نامگذاری شورای شــهر تهران پیشنهاد های  خود 
را در این باره اعلام کرد. براســاس نظر این کمیته 
پیشنهاد شد در منطقه21 کوچه صاحب الزمان)عج( 
به نام شهید سیدمحمد اسحاقی، کوچه دوم به نام 
شهید جعفر عباسپورباغان، کوچه آزادی در خیابان 
امام حسین)ع( به نام شهید صبور رستمی و کوچه 
آزادی در خیابان شهید طالقانی به نام شهید حسن 
تقی خندابــی تغییر کند. همچنیــن کوچه یکم 
در خیابان امام خمینی)ره( به نام شــهید حسین 
شعبانی، کوچه شــریعتی به نام شهید محمدرضا 
فرقانی، کوچه ولیعصر)عج( به نام شــهید مهدی 
مجیدی، کوچه بنفشه به نام شهید داوود شریفی 
تغییر می کند و کوچه هشــت متری یکــم به نام 
شهید غلامرضا قربانی، کوچه توحید به نام شهید 
افراسیاب امیری و خیابان گلستانک به نام شهدای 
مگاموتور نامگذاری شوند. همچنین در منطقه1۴ 
کوچه اردیبهشت به نام شهید هادی محبی، کوچه 
متحدی به نام شهید سیدمحمد حسین میردوستی، 
کوچه تیر به نام شــهید محســن عباسی، کوچه 
بامداد به نام شهیدان رجبعلی و حسنعلی شاکری، 
کوچه شاهد6 به نام شهید علیرضا مشجری، کوچه 
پویش3 به نام شــهید حمید صبوری، میدان فاقد 
به نام شهید احمد باجلانی و کوچه اول در میدان 
کلانتری به نام شهید حسین چلندری تغییر یابند. 
در نهایت به پیشــنهاد اعضای شورای شهر تهران، 
تغییر نام کوچه شهید رجایی به نام شهید محمدرضا 
علیرضایی از دســتور کار خارج شد و مابقی تغییر 

نام ها، با حداکثر آرا به تصویب رسید.

منطقهمنطقه

صیانت از حریم و اراضی کشاورزی18
مساحت: 47 هکتار
کاربری: 30 باب ویلا

کاربری: 370 بنا و دیوارکشی
مقابله با ساخت وسازهای تقی آباد

مساحت: ۵ هکتار
کاربری: 70 قطعه زمین تفکیک شده

کاربری: 12 سوله
مقابله با ساخت وسازهای غیرمجاز یافت آباد

مساحت: 32 هکتار
کاربری: 170 مورد تخلف در اراضی کشاورزی

تخریب تخریب بیش از  5 هکتار
ساخت وسازهای 
غیرمجاز در کن و 

حصارک

آزادسازی 3هزارو600مترمربع 
اراضی ملی

تخریب 1600 مترمربع 
ساخت وساز غیرمجاز

 غول های ناپایدار
 فرور یختند

منطقهمنطقه

1۵

 طرح 5مرحله ای 
رفع تصرفات غیرقانونی 

 3600 مترمربع 
آزادسازی اراضی ملی

جزئیات رفع تصرفات غیرقانونی مناطق 
مسگرآباد و مسعودیه

1600 مترمربع رفع تصرف سوله ناایمن 
حریم منطقه )11اردیبهشت(

 2000 مترمربع رفع تصرف غیرقانونی 
حریم منطقه )2خرداد(

منطقهمنطقه

۵
 1401 الی 1402

 20 مورد
 گردشگری
تفریحی: 15
 مسکونی: 5

 5 هزار مترمربع

سال
تعداد
کاربری

متراژ

ناحیه یک 

 1401 الی 1402
 25مورد

 مسکونی: 6
 گردشگری
تفریحی: 11
 تجاری: 8

 6 هزار مترمربع

سال
تعداد
کاربری

متراژ

ناحیه 3

 1401 الی 1402
 30 مورد

 تجاری: 14
 مسکونی: 16

 6 هزارمترمربع

سال
تعداد
کاربری

متراژ

ناحیه 2

منطقهمنطقه

1
منطقهمنطقه

19

مقصران سینا اطهر؛ منتقدان امروز!

جزئیات اجرای حکم ها در 
محله های آبک و گلابدره در 

3مرحله
 مرحله اول تخریب 6طبقه به 

متراژ ۱۲00مترمربع مسکونی 
)اسفند ۱۴0۱(

 مرحله دوم تخریب ۴طبقه 
به متراژ ۴00مترمربع مسکونی 

)تیر ۱۴0۲( 
 مرحله سوم تخریب و جلوگیری 
از ساخت و پلمب ۲0 ملک متخلف  

تجاری -  مسکونی )تیر۱۴0۲(

19 مرحله تخریب
بازه زمانی: از مهر ماه سال گذشته 

تا امروز

 مقابله با مافیای
ساختمان های نا ایمن

...
ری

شه
هم

لو 
ا

حتما روزانه بین محل کار تا منزل، منزل تا فروشگاه 
سرکوچه تان یا خانه دوست و آشنا را تردد می کنید و یا به 

خرید می روید و روزمرگی تان را خوب و بد می گذرانید؛ گاهی 
مشکلی جلوی پای شما سبز می شود، اما نمی دانید چطور 

می توانید رفع کنید. آسفالت کوچه خیابان شما خراب شده، 
پسماند همسایه تان آزاردهنده است یا پا را از آن فراتر 
می گذارید؛ موجودات موذی را در راه دیده اید و خلاصه 
کلافه شده اید. تلفن را بردارید؛ ۰2۱2۳۰2۳۳۳7 تلفن 

ارتباط با خوانندگان همشهری را شماره گیری کنید تا مسائل 
و مشکلات شما را از مدیران شهری پیگیری کنیم.

 شست وشوی
 قطارهاي خط 5  
در خط 5 مترو نظافت و شستشوی قطارها 
در 2 بخش، حین سرویس و خارج از 
 سرویس، در ۳ نوبت کاری و در
 ایستگاه  هاي صادقیه، گلشهر و پایانه 
مهرشهر انجام می شود. در  حین سرویس 
با توجه به زمان اندک تعویض خط یا شانت 
قطارها به سکوی اعزام، تنها جمع آوری 
زباله ها و نظافت موردی انجام می شود.در 
طرح های ویژه مثل طرح استقبال از مهر که 
پیش رو است، هر 2 روز یک قطار به صورت 
کامل به اصطلاح صفرشویی می شود. این 
طرح از مرداد ماه شروع شده و تاکنون ۸ رام 
قطار صفر شویی کامل شده است.

میزان کرایه دســتگاه های حمل ونقل 
عمومی و هزینه هــای مرتبط با آن در 
جریان تصویب بودجه سالانه شهرداری 
در شورای شــهر تعیین می شود. این 
تغییــرات در اردیبهشــت ماه اعمال 
می شــوند، اما امســال به دلیل تغییر 
پیمانــکار و تحــولات نرم افــزاری 
در شــهرداری تهران ایــن کار با 
تأخیر روبه رو شــد. با این حال بنا 
به اعلام مرکز ارتباطــات و امور بین الملل 
شــرکت بهره برداری راه آهن شــهری تهران و 
حومه، اکنون ســقف اعتبــار کارت بلیت های 
مبلغ دار از ۵۰ هزار تومــان به 1۰۰هزار تومان 

ابلاغ و عملیاتی شده است. همچنین علاوه بر 
گیشه های فروش بلیت و دستگاه های خودکار 
تعبیه شده در ایستگاه های مترو، افزایش اعتبار 
کارت بلیت ها به  صــورت غیرحضوری از طریق 
سایت و اپلیکیشــن» تهران من« امکان پذیر 
اســت. در ضمن امکان افزایش اعتبار و اتصال 
کارت بلیت اعتباری به کیف پول شــهروندی 
- بــدون محدودیت در میــزان افزایش اعتبار 
ریالی - به صورت غیرحضوری و از طریق سایت 
my.tehran.ir فراهم اســت. از سوی دیگر 
مدتی پیش نیز خبــری درباره کمبــود فروش 
کارت بلیت در ایستگاه های مترو منتشر شده بود. 
این خبر بیان می کرد که تولید و توزیع کارت بلیت 

دیگر انجام نمی شود و پیمانکار مربوط به این بخش 
به کار خود پایان داده اســت. پس از گذشت چند 
روز مشخص شد که تولید کارت بلیت ادامه دارد و 
تنها در برخی از ایستگاه ها ذخیره آن کاهش پیدا 
کرده اســت که به روال عادی بازگشت.همچنین 
در توزیع کارت اقشــار خاص نیز مشکلاتی پیش 
آمده بود و به دلیل توقف فعالیت پیمانکار، کارت 
سالمندان شارژ نمی شد. شرکت بهره برداری مترو 
عنوان کرد که  برای حل مشکل رأسا وارد عمل شد 
و در ایســتگاه صادقیه اقدام به شارژ این کارت  ها 
کرد. اکنون صــدور و فــروش کارت بلیت مترو 
همچنان ادامه دارد و کارت ها در ایستگاه های مترو 

و اتوبوس قابل استفاده هستند.

چگونه کارت بلیت مترو را بدون محدودیت شارژ کنیم؟

درخواست شهروند: حضور خودروهای حمل 
زباله روبه روی بازار تره بار کردستان در خیابان 
بیست و هشتم در میان بافت مسکونی، مشکلات 
زیادی برای ساکنان امیرآباد ایجاد کرده است. 
بوی نامطبوع و نمای بصــری نازیبا ازجمله این 
مشکلات اســت. اهالی می خواهند خودروهای 

حمل زباله به جای دیگری منتقل شود.

درخواست شهروند: عرشــه پل عابر پیاده 
جوانمرد در محدوده ترمینال جنوب منطقه16 
تهران برای مــردم نا امنی های زیــادی ایجاد 
کرده؛ هنگام عبور و مرور از این محدوده متوجه 
مزاحمت های ناموســی، کیف و گوشی قاپی، 
استعمال مواد مخدر و... شده ام. لطفا مسئولان 

پیگیری کنند.

درخواست شهروند: طرح انشعاب فاضلاب یا همان 
اگوی شــهری بعضی از محله های منطقه9 تهران 
بلاتکلیف است و بخش وسیعی از این محدوده ازجمله 
محله امامزاده عبدالله)ع( و محله مهرآباد هنوز منتظر 
اقدام مسئولان است. سرریز شدن فاضلاب خانگی در 
جوی ها باعث آلودگی  های زیست محیطی و بهداشتی 

در این نقطه از پایتخت شده است.

پاســخ مســئول: »صدیقه صدراللهی«، 
شــهردار ناحیه ۴ منطقه6 می گوید: »روال 
این است که پارکینگ خودروهای هر ناحیه 
در همان ناحیه باشد تا در نظافت و پاکسازی به 
مشکل برنخورد؛ بنابراین اینکه اهالی می گویند 
خودروها به مکان دیگری بروند که خودشان 
به ما شهرک والفجر را معرفی کرده اند ، فعلا 
منتفی اســت. با توجه به گلایه اهالی دستور 
دادیم این زمین محصور شــود تا شهروندان 
وقتی از خانه بیرون می آیند منظر نازیبا دیده 
نشــود و تپه اکبری هم به کمک آمده و باعث 
شده که اینجا مشرف به بافت مسکونی نباشد. 
درهای این محل همیشــه بســته و ضایعات 
در آن دپو نمی شــود. نگهبانی هــم دارد که 
همه  چیز را کنترل می کند. درخواست اهالی 
را با شــهرداری منطقه در میان می گذاریم و 
اگر اتفاق خوبی در این زمینه بیفتد به اطلاع 

خواهیم رساند.«

پاسخ مسئول:علی محمد کریم پور، معاون 
حمل ونقل و ترافیک شهردار منطقه16 در 
این باره می گوید: »در منطقه16 تهران از این 
دســت پل ها 3نمونه را شناسایی کردیم که 
نخستین مورد پل عابر پیاده جوانمرد است 
و سال ها به محلی برای ســرقت تجهیزات 
ترافیکی و تجمع معتادان و بزهکاران تبدیل 
شده بود. به همین دلیل دستور جمع آوری 
این پل عابر صادر و در مرحله نخست پله های 
دو طرف پل عابر به طور کامل برداشته شده 

است.«
محمد رجبــی، رئیــس اداره زیباســازی 
شــهرداری منطقــه16 نیز در ایــن رابطه 
می گوید: » طرح جمــع آوری پل های عابر 
پیاده ناکارآمد توســط ســازمان زیباسازی 
شهرداری تهران در دستور کار قرار گرفت و 
پله های آهنی پل عابر)جوانمرد( به طور کامل 

برچیده شد.« 

پاسخ مسئول:سیدمحمدرحیم مرتضوی، 
شهردار منطقه 9 تهران در پاسخ این مشکل 
می گوید: »شیب زمین مناطق 2 و ۵ تهران به 
ســمت منطقه9 تهران بوده و در نقطه مقابل 
سطح منطقه9 ساکن و راکد است و این مسئله 
باعث می شود که سرازیر شدن آب های جاری 
در این محدوده مشــکلاتی را به  وجود آورد. 
طرح شــبکه فاضلاب در منطقه9 به  شــکل 
1۰۰درصدی انجام نشده؛ بنابراین بسیاری از 
منازل به شبکه فاضلاب شهری و اگوی شهری 
متصل نیست و باعث می شود که انهار منطقه9 
به صورت روزانه دچار پرشدگی شوند. در این 
زمان اگر بخواهیم هر روز انهار را لایروبی کنیم 
که واقعا هم دارند این کار را انجام می دهند باز 
هم جوابگو نیست. ما سعی کردیم در حد توان 
مشــکل مردم را حل کنیم تا درخواست های 
137 مردم در این زمینه کمتر و رضایتشــان 

بیشتر شود.« 

مشکل ورودی عباس آباد از مدرس
از ساعت حدود ۴:3۰ تا 6 در بزرگراه مدرس مسیر شمال به 
جنوب از ورودی عباس آباد به مــدرس انبوه خودروهایی که 
قصد دارند وارد طرح بشوند توقف می کنند. اغلب تعداد این 
خودروها آنقدر زیاد اســت که مجبور به توقف دوبله و حتی 
بیشــتر می شــوند و حتی صف خودروهای منتظر ورود به 
محدوده طرح تا پارک وی هم می رسد. ضمن تشکر از زحمات 
پلیس راهور تقاضا داریم به این مورد هم رسیدگی کنند و با 
برخورد با خودروهایی که باعث ترافیک مسیر می شوند اجازه 

ندهند مسیر عادی تردد قفل شود.
ادیب نژاد از تهران

پایانه مشهد برای دامغان، شاهرود و سمنان اتوبوس ندارد
متأســفانه پایانه شهرمشهد برای شــهرهای دامغان، شاهرود 
وسمنان اتوبوسی ندارد، این درحالی اســت که عده زیادی از 
افراد هر روزقصد رفتن به این شــهرها را دارند. نبودن اتوبوس 
باعث شده مسافران مجبور به استفاده از تاکسی هایی شوند که 
مقصد نهایی شان تهران است و طبیعتا کرایه مشهد به تهران را 
از مسافران می گیرند. این موضوع هزینه بالایی را به مسافران 
تحمیل می کند خصوصا آنهایی که در ماه مجبورند چندین بار 
به مقصد این شهرها سفر کنند. مسلما اختصاص و استفاده از 
اتوبوس در این مسیرها کمک زیادی به صرفه جویی در وقت و 

هزینه های مردم خواهد کرد.
برناک از شاهرود

تشدید نظارت بانک مرکزی بر عملکرد بانک ها ضروری است
اگر نظارت بانک مرکزی بر بانک ها تشــدید شــود هم جلوی 
اختلاس از درون بانک ها گرفته می شــود و هم مچ مشتریان 
دروغین را می گیرند که اینها می تواند ایمنی ســرمایه گذاران 
بانک ها را بیشتر تامین کند و در آینده شاهد تصرفات کمتری در 

اموال کشور و بانک ها توسط افراد اختلاسگر باشیم.
قاعدی از تهران

دهک بندی ها همچنان غیرعادلانه است
 با گذشــت چند ماه از اعلام زمان اعتراض بــه پرکردن فرم و 
ثبت نام، همچنان دهک بندی ها به روز نشده و عادلانه نیست. 
چطور ممکن اســت که صاحبخانه ما با چندیــن خانه و باغ و 
آپارتمان و مغازه و ملک در خارج از کشور یارانه دریافت می کند، 
 اما من و همســرم که روی هم 1۵میلیون دریافتی با 7میلیون 

اجاره خانه و 3 فرزند داریم یارانه نداشته باشیم؟
سمایی از کرمان 

میزان بنزین سهمیه ای تاکسی های اینترنتی کافی نیست
با توجه به میزان تردد تاکســی های اینترنتی در سطح شهر، 
سهمیه 1۵۰لیتری بنزین برایشان کفایت نمی کند و رانندگان 
مجبور به خرید بنزین آزاد هستند.درحالی که هزینه تعمیر و 
نگهداری خودرو هم بسیار بالا ست. خواهشمندیم سهمیه بنزین 

رانندگان تاکسی های اینترنتی را افزایش دهید.
رضایت از تهران

گیلان از زباله پاکسازی شود
بسیاری از تفرجگاه ها، مسیرهای بین شهری، کناره های جاده 
و... در گیلان مملو از زباله  است. سهم بومی ها در این قبیل زباله ها 
ناچیز است و گردشگران این زباله ها را کنار جاده ها و تفرجگاه ها 
و... رها می کنند. وقتی سوار بر خودرو از کنار جاده به سرسبزی ها 
نگاه کنید جز سرسبزی با انبوه زباله ها و چهره نازیبای گیلان 
نیز مواجه می شوید که واقعا شرم آور و غم انگیز است. یک برنامه 
مدون و بزرگ بگذارند و همه کسانی که در گیلان هستند چه 
گردشــگر و چه بومی محدوده حضور خود به شعاع چند متر 
را پاکســازی کنند. باور کنید کل گیلان پاکسازی خواهد شد. 

می توان این برنامه را در همه شهرهای کشور اجرا کرد.
رضایی از لنگرود

کمربندی شهر ری به قرچک کی احداث می شود؟
 مســیر شــهر ری به قرچک همیشــه با ترافیک ســنگینی 
روبه روست و همین موضوع اهالی این مناطق را کلافه و خسته 
کرده است. سال گذشته بنا شد کمربندی احداث شود تا بخشی 
از بار ترافیکی این محدوده را کاهش دهد. متأسفانه این پیشنهاد 
در حد حرف مانده و تاکنون هیچ اقدامی برای آن صورت نگرفته 
است.از مسئولان درخواست داریم هر چه زودتر نسبت به احداث 
این کمربندی اقدام کنند تا بخشی از مشکلات ناشی از ترافیک 

این منطقه حل شود.
عباسعلی از ورامین

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم
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چهارشنبه ۱5شهریور، شهرری؛ قبله تهران مقصد جاماندگان 
اربعین خواهد بود. پیش بینی می شود حدود 4میلیون نفر در 
مراسم جاماندگان اربعین شرکت کنند و از این رو شهرداری 

تهران تدابیری در راستای برگزاری باشکوه این مراسم اتخاذ 
کرده است. 

حمیدرضا جعفر خونوئی، معاون فرهنگی ســازمان فرهنگی 
هنری شــهرداری تهران در یک نشســت خبری، برنامه ها 
را تشــریح کرد و از برپایــی ۱۳۰۰موکب بــرای پذیرایی و 

خدمت رسانی به شرکت کنندگان در این مراسم خبر داد.
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